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PROTOKÓŁ Nr XIII.2024. 

RADY GMINY MOCHOWO 

z dnia 27 lutego 2025r. 

 

Miejsce odbywania Sesji: sala konferencyjna Urzędu Gminy w Mochowie  

Sesję rozpoczęto o godzinie: 10:00 

Zakończono o godzinie: 11:58 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kotarski  

Protokołowała: Inspektor ds. obsługi organów samorządowych – Katarzyna 

Antoszewska 

 

Na stan 15 Radnych ustawowego składu Rady Gminy Mochowo w obradach 

uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu). 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Pani Jolanta Kacprowicz – Z-ca Wójta Gminy Mochowo 

2. Pan Dariusz Lazarowski - Sekretarz Gminy Mochowo 

3. Pani Jolanta Augustyniak - Skarbnik Gminy Mochowo 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji; 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad; 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad; 

4. Przyjęcie porządku obrad;  

5. Przyjęcie uwag do protokołu z obrad VIII, IX Sesji; 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania Uchwał Rady; 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2024 rok; 

8. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2025-2027; 

9. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań  

z działalności stałych Komisji Rady Gminy Mochowo za rok 2024; 

10. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mochowo na lata2025-2041; 

11. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Mochowo na 2025r; 

12. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

326.XIIV.2022. z dnia 10 listopada 2022 roku w sprawie nadania statutu Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Mochowie;  

13. Procedowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg Wniosków i Petycji i Stałych Komisji Rady 

Gminy Mochowo, oraz przedmiotu ich działania; 

14. Informacje i wolne wnioski; 

15.Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad sesji; 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył XIII Sesję Rady 

Gminy Mochowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski powitał Państwa 

Radnych, Panią Jolantę Kacprowicz Z-cę Wójta Gminy Mochowo, Pana Dariusza 

Lazarowskiego Sekretarza Gminy, Panią Jolantę Augustyniak Skarbnika Gminy 

Mochowo oraz powitał Państwa Sołtysów (wg. załączonych list obecności). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że zgodnie 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz               

i dźwięk.  

Nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do 

stwierdzenia prawomocności obrad.   

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych obecnych na Sesji jest 15 

Radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że Rada 

Gminy Mochowo może podejmować prawomocne Uchwały oraz decyzje.  

 

Przebieg Sesji: 

Ad. 1 

Otwarcie obrad sesji – zrealizowano. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad–zrealizowano (lista obecności w załączeniu). 

 

Ad. 3 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Kotarski odczytał proponowany porządek 

obrad XIII Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś 

chciałby wnieść jakieś uwagi, bądź wnioski do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosownia 

nad przyjęciem proponowanego porządku obrad. Porządek obrad XIII Sesji Rady 

Gminy Mochowo został przyjęty jednogłośnie 15 głosami ,,za”. W głosowaniu udział 

wzięło 15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum (nadal jest obecnych 15 Radnych).  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy Mochowo został przyjęty jednogłośnie, 15 

głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych (imienny raport z głosowań     

w załączeniu). 

 

Uchwalony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji; 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad; 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad; 

4. Przyjęcie porządku obrad;  

5. Przyjęcie uwag do protokołu z obrad VIII, IX Sesji; 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza              

z wykonania Uchwał Rady; 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2024 rok; 

8. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2025-2027; 

9. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań                  

z działalności stałych Komisji Rady Gminy Mochowo za rok 2024; 

10. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mochowo na lata2025-2041; 

11. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Mochowo na 2025r; 

12. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały                        

nr 326.XIIV.2022 z dnia 10 listopada2022 roku w sprawie nadania statutu Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Mochowie;  

13. Procedowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg i Wniosków i Petycji i Stałych Komisji Rady 

Gminy Mochowo, oraz przedmiotu ich działania; 

14. Informacje i wolne wnioski; 

15.Zamknięcie obrad. 

 

Ad.5 

Przyjęcie uwag do protokołu z obrad VIII, IX Sesji. 

Dyskusja nad przyjęciem uwag do protokołu z obrad VIII i IX Sesji. 

Nikt głosu nie zabrał. 
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Dyskusja została zamknięta. 

Do protokołu z obrad VIII i IX Sesji Rady Gminy Mochowo nie wniesiono uwag.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z obrad VIII i IX Sesji. 

Głosowanie za przyjęciem protokołu z obrad VIII i IX Sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, iż protokoły     

z obrad VIII i IX Sesji zostały przyjęte jednogłośnie, 15 głosami „za”. W głosowaniu 

udział wzięło 15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza               

z wykonania Uchwał Rady. 

Pani Jolanta Kacprowicz Z- ca Wójta Gminy Mochowo przedstawiła sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu). 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski  poprosił Dyrektor GOPS 

w Mochowie Panią Alinę Majerską o złożenie sprawozdania z realizacji zadania           

z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2024 rok.  

Pani Alina Majerska Dyrektor GOPS przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań       

z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2024 rok /w załączeniu/.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował za 

przedstawienie sprawozdania i zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? 

Radny Pan Marek Różański zapytał, czy zmniejsza się liczba tych dzieci objętych 

pieczą zastępczą, czy zwiększa się ta liczba. 

Pani Alina Majerska Dyrektor GOPS w Mochowie odpowiedziała, że liczba dzieci jest 

różna, podałam na poziomie tej samej liczby dzieci, żeby było porównanie kwotowe.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania? 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.8 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2025- 2027. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Panią Alinę 

Majerską Dyrektor GOPS w Mochowie o kilka słów na temat wspierania rodziny na 

lata 2025- 2027.   

Pani Alina Majerska Dyrektor GOPS w Mochowie odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały /w załączeniu/.  
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Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 68.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025- 2027. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Uchwała została oznaczona numerem: 68.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wznowił obrady XIII 

Sesji po ogłoszonej przerwie.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych nadal obecnych na Sesji jest 15 

Radnych. 

 

Ad. 9 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań  

z działalności Stałych Komisji Rady Gminy Mochowo za rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu),  

ponadto Komisje Rady Gminy przyjęły na posiedzeniach sprawozdania Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Radnego Pana 

Roberta Mikołajewskiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

sprawozdania Komisji za 2024 rok. 

Radny Pan Robert Mikołajewski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2024 rok /w załączeniu/.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował  i poprosił 

Radną Panią Monikę Nawrocką Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   

o przedstawienie sprawozdania za 2024 rok. 

Radna Pani Monika Nawrocka Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 

rok /w załączeniu/.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował  i poprosił 

Radnego Pana Krystiana Kowalskiego Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej o przedstawienie 

sprawozdania za 2024 rok. 



6 

 

Radny Pan Krystian Kowalski Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej za 2024 

rok /w załączeniu/.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował  i poprosił 

Radnego Pana Radosława Gołębiewskiego Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Wychowania, Zdrowia i Pomocy Społecznej o przedstawienie sprawozdania 

za 2024 rok. 

Radny Pan Radosław Gołębiewski Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Wychowania, Zdrowia i Pomocy Społecznej przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji Oświaty, Kultury, Wychowania, Zdrowia i Pomocy Społecznej za 2024 rok 

/w załączeniu/.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował i zapytał, 

czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 69.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności Stałych Komisji Rady Gminy Mochowo za rok 

2024. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport w załączeniu). 

 

Uchwała została oznaczona numerem: 69.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mochowo na lata2025-2041. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 70.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mochowo na lata 2025-2041. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 
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Uchwała została oznaczona numerem: 70.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.11 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Mochowo na 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 71.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Mochowo na 2025. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Uchwała została oznaczona numerem: 71.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.12 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

326.XLIV.2022 z dnia 10 listopada 2022 roku w sprawie nadania statutu Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Mochowie.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Kotarski poprosił Panią Agnieszkę 

Kalkowską Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Mochowie o przedstawienie 

krótkiej informacji na temat projektu uchwały.  

 

Pani Agnieszka Kalkowska Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Mochowie 

wyjaśniła, że Gminna Biblioteka Publiczna w Mochowie od lat pełni istotną rolę         

w życiu kulturalnym i edukacyjnym naszej lokalnej społeczności. Współczesne 

potrzeby mieszkańców oraz zmieniające się trendy w dostępie do kultury i edukacji 

wymagają jednak nowoczesnego podejścia i rozszerzenia dotychczasowej działalności 

biblioteki. W związku z tym podjęto decyzję o jej przekształceniu w Bibliotekę-

Centrum Kultury, co pozwoli na lepsze dostosowanie oferty do oczekiwań 

mieszkańców oraz umożliwi realizację nowych inicjatyw. 

Dotychczas Biblioteka prowadzi zajęcia tańca nowoczesnego, ludowego, warsztaty 

plastyczne, ceramiczne, robotykę, zajęcia szachowe oraz zajęcia wokalne. Więc ta 

nazwa zmiany jest tylko formalnością, ponieważ już od dłuższego czasu pełnimy 

funkcję takiego Centrum Kultury. Kluczowymi powodami przekształcenia naszej 

instytucji dla mnie była możliwość pozyskania dodatkowych funduszy. Jako  
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instytucja o szerszym profilu Biblioteka-Centrum Kultury, będzie mogła aplikować     

o dodatkowe środki finansowe na rozwój naszej działalności i mam tutaj na myśli 

remont sali OSP  w Mochowie i to będzie kluczowym i najważniejszym dla mnie 

celem, abym tą salę mogła wyremontować. Mam nadzieję, że straż tutaj jak 

najbardziej będzie Nam przychylna i uda Nam się tę straż dostosować do warunków 

jakie chciałby mieć dzieci i mieszkańcy całej Naszej gminy, aby realizować zajęcia 

kulturalne, czy też innego rodzaju wydarzenia kulturalne. Z mojej strony to już 

wszystko, dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Kotarski podziękował i zapytał, czy ktoś        

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Radna Pani Marta Kacerska zapytała, jaką kwotę udało się pozyskać na remont 

Biblioteki? 

Pani Agnieszka Kalkowska Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Mochowie 

odpowiedziała, że nie jesteśmy jeszcze Centrum Kultury i na chwilę obecną nie 

pozyskaliśmy jeszcze żadnej kwoty. Jeżeli będziemy już Centrum, wtedy będziemy 

mogli składać wnioski do Ministerstwa, projekt na infrastrukturę Centrów Kultury, 

teraz nie można było z racji tego, że nie była tym Centrum Kultury. 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 72.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

zmiany Uchwały nr 326.XLIV.2022 z dnia 10 listopada 2022 roku w sprawie nadania 

statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mochowie.  

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Uchwała została oznaczona numerem: 72.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.13 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg i Wniosków i Petycji i Stałych Komisji Rady 

Gminy Mochowo, oraz przedmiotu ich działania. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto Radni sami zadeklarowali udział w pracach poszczególnych Komisji zgodnie 

z nowo przyjętym Statutem Gminy Mochowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał proponowane 

składy Komisji, tym samym przedstawiając projekt uchwały: 

W skład Komisji Rewizyjnej powołuje się: 

1) Roberta Mikołajewskiego 

2) Anetę Goćkiewicz 
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3) Wojciecha Zgorzelskiego 

4) Jacka Adama Wiśniewskiego 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera się: Roberta Mikołajewskiego.  

Przedmiot działania Komisji Rewizyjnej określony jest w przepisach ustawy                

o samorządzie gminnym i Statucie Gminy Mochowo. 

W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powołuje się: 

1) Monikę Nawrocką 

2) Anetę Goćkiewicz 

3) Radosława Gołębiewskiego  

4) Roberta Mikołajewskiego 

5) Wojciecha Zgorzelskiego 

Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybiera się: Monikę 

Nawrocką.  

Przedmiot działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji określony jest w przepisach 

ustawy o samorządzie gminnym. 

W skład Komisji Budżetu i Rolnictwa powołuje się: 

1) Krystiana Kowalskiego 

2) Krystynę Bartoszewską 

3) Henryka Bornińskiego 

4) Tomasza Gruczyka 

5) Zbigniewa Kotarskiego 

6) Marka Różańskiego  

7) Zofię Witkowską 

Na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rolnictwa wybiera się: Krystiana 

Kowalskiego. 

Przedmiotem działania Komisji Budżetu i Rolnictwa w szczególności są sprawy 

związane z gospodarką finansową, budżetem gminy, rolnictwem, ochroną środowiska, 

ochroną przyrody i gospodarką wodną, utrzymaniem czystości i porządku w gminie 

oraz inne sprawy zlecone przez Radę Gminy. 

W skład Komisji Spraw Społecznych powołuje się:  

1) Radosława Gołębiewskiego 

2) Krystynę Bartoszewską 

3) Hannę Ciemiecką  

4) Martę Joannę Kacperską 

5) Zbigniewa Kotarskiego 

6) Jacka Adama Wiśniewskiego 

7) Zofię Witkowską 

Na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych wybiera się: Radosława 

Gołębiewskiego.  

Przedmiotem działania Komisji Spraw Społecznych są w szczególności sprawy 

związane z oświatą, kulturą, wychowaniem, zdrowiem, pomocą społeczną                    

i współpracą z organizacjami pozarządowymi oraz inne sprawy zlecone przez Radę 

Gminy. 
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W skład Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego powołuje się: 

1) Tomasza Gruczyka 

2) Henryka Bornińskiego  

3) Hannę Ciemiecką 

4) Martę Joannę Kacperską 

5) Krystiana Kowalskiego  

6) Monikę Nawrocką 

7) Marka Różańskiego 

Na Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego wybiera 

się: Tomasza Gruczyka.   

Przedmiotem działania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego są          

w szczególności sprawy związane z infrastrukturą i bezpieczeństwem publicznym, 

stanem i gospodarką mienia komunalnego, gospodarką wodno-ściekową oraz inne 

sprawy zlecone przez Radę Gminy. 

Wszyscy Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji przewodniczących ww. Komisji. 

Traci moc Uchwała Nr 7.II.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 16 maja 2024 r.          

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i stałych Komisji Rady Gminy Mochowo oraz przedmiotu ich 

działania. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Uchwały Nr 73.XIII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 27.02.2025 w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg i Wniosków i Petycji 

i Stałych Komisji Rady Gminy Mochowo, oraz przedmiotu ich działania. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Uchwała została oznaczona numerem: 73.XIII.2025 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14  

Informacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że do 

Rady Gminy Mochowo wpłynęły następujące pisma:  

- pismo w sprawie pokrycia kosztów zrobienia przecisku pod ulicą powiatową, oraz 

postawienie studzienki kanalizacyjnej przy posesji w m. Ligowo.  

 

W związku z otrzymanym pismem od Wójta Gminy Mochowo informującym, iż 

realizacja ww. zadania  pociąga za sobą duże koszty finansowe związane                      

z wykonaniem dokumentacji projektowej, a następnie budową sieci poprzez 

wykonanie przecisku sterowanego i montaż przepompowni ścieków. Obecnie              
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w budżecie Gminy Mochowo nie ma zabezpieczonych środków na realizację ww. 

zadania. Jednocześnie informujemy, iż ww. prośba została zarejestrowana i poddana 

analizie. W przypadku podjęcia przez Gminę działań mających na celu realizację 

powyższego zadania zainteresowana zostanie poinformowana oddzielnym pismem.            

Proponuję odpowiedzieć na pismo w następującym brzmieniu:  

 

„Odpowiadając na pismo informuję, iż po otrzymaniu pisma od Wójta Gminy 

Mochowo dotyczącego realizacji zadania w sprawie pokrycia kosztów zrobienia 

przecisku pod ulicą powiatową oraz postawienie studzienki kanalizacyjnej pociąga za 

sobą duże koszty finansowe związane z wykonaniem dokumentacji projektowej,          

a następnie budową sieci. Obecnie w budżecie Gminy Mochowo nie ma 

zabezpieczonych środków na realizację ww. zadania. W przypadku podjęcia przez 

Gminę działań mających na celu realizację powyższego zadania zainteresowana osoba 

zostanie poinformowana oddzielnym pismem.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję nad 

projektem odpowiedzi, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

 

Radny Pan Jacek Wiśniewski powiedział, że mamy XXI wiek, wiadro i takie rzeczy 

poszły do lamusa, a ta Pani chciałaby korzystać, chciałaby mieszkać na terenie Ligowa 

i korzystać ze wszystkich jego warunków jakie są tam przewidziane. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś jeszcze 

chciałyby zabrać głos? 

Radny Pan Tomasz Gruczyk stwierdził, że usłyszeliśmy odpowiedź od Pana Wójta, 

proponowaną od Rady, a nie usłyszeliśmy pisma od tej osoby. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał treść pisma 

/pismo w załączeniu/. 

Z całym pismem i dokumentacją możecie się Państwo zapoznać w Biurze Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Kotarski poprosił Pana Sekretarza o zabranie 

głosu w tej sprawie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o to przyłącze można to traktować w dwojaki 

sposób: po pierwsze  jako przyłącze kanalizacyjne, bo jest tam możliwość podłączenia 

pompy ciśnieniowej, wtedy całość kosztów ponosi osoba, która chce się przyłączyć do 

kanalizacji. Natomiast tutaj próbuje się troszeczkę załatwić to w inny sposób, poprzez 

budowę sieci kanalizacyjnej. Budowa sieci kanalizacyjnej należy do zadań własnych 

gminy i gmina w tej sytuacji powinna opracować dokumentację projektową na 

budowę sieci kanalizacyjnej, wykonać ten przepis i pobudować studnię kanalizacyjną, 

która kończyła by tą sieć kanalizacyjną. Jeżeli pójdziemy w drugie rozwiązanie, czyli 

budowę sieci kanalizacyjnej, czyli większość tych kosztów pokryje gmina. To są 

koszty już kilkadziesiąt tysięcy złotych. Sam przecisk plus do tego budowa studni 

oczywiście projekt geodezyjny, mapa geodezyjna do celów projektowych, projekt 

techniczny, inspektor nadzoru oczywiście zgodnie z przepisami również  przetarg         

i wykonanie, czyli tak wygląda procedura. Decyzja należy do Państwa. Jeżeli 

wyrazicie zgodę na budowę sieci kanalizacyjnej to trzeba będzie znaleźć pieniądze      
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w budżecie gminy, wydatkować, zrealizować tą inwestycję,  a później osoba, która 

będzie miała tą studzienkę kanalizacyjną na swojej nieruchomości, czyli na swojej 

działce wykona przyłącze załóżmy 5 - 10 m, tyle ile tam będzie potrzeba i przyłączy 

się do już wybudowanej infrastruktury, którą zrealizuje gmina, tak wygląda sytuacja. 

 

Głos zabrał Radny Pan Marek Różański, który przychylił się do słów Radnego Pana 

Jacka Wiśniewskiego, ponieważ dajemy tutaj odpowiedź Pani nie znając tak 

dokładnie, jakie koszty poniesiemy, jak wygląda obecna sytuacja. Uważam, że to 

pismo powinno być przesłane na wspólne posiedzenie komisji i powinniśmy zapoznać 

się jakie to będą koszty, w którym miejscu dokładnie będzie przecisk i dopiero 

możemy wystosować jakąkolwiek odpowiedź. Także z mojej strony tyle. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał: rozumiem, że 

składa Pan wniosek o przekazanie pisma na wspólne posiedzenie komisji Stałych 

Rady Gminy. 

Radny Pan Marek Różański potwierdził.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad wnioskiem Radnego Pana Marka Różańskiego o przekazanie pisma na wspólne 

posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”.  W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Pismo zostanie przekazane na wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że 

wpłynęło pismo Komendy Powiatowej Policji w Sierpcu z prośbą o dofinansowanie 

zakupu pojazdów służbowych w wysokości 25.000zł. /pismo w załączeniu/.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zaproponował przekazać 

to pismo na posiedzenie Komisji Budżetu i Rolnictwa. 

 

Dyskusja została otwarta. 

Radna Pani Marta Kacperska zaproponowała przekazanie pisma na wspólne 

posiedzenie komisji, aby każdy z Radnych mógł się wypowiedzieć na ten temat. 

Głos zabrał Radny Pan Marek Różański który powiedział, że przychyla się do Radnej 

Pani Marty Kacperskiej, bo brakuje pieniędzy na dofinansowanie tak, jak słyszeliśmy 

tutaj w Ligowie stworzenia studzienki kanalizacyjnej, a równie dobrze, czy będzie nas 

stać na dołożenie na samochód tutaj dla Policji Sierpeckiej. Wolałbym, żeby te 

pieniądze były przeznaczone dla naszych mieszkańców, a nie na powiat. Dlatego 

przychylam się do prośby Radnej Pani Marty Kacperskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że 

traktujemy to jako oficjalny wniosek o przekazanie pisma na posiedzenie wspólne 

Komisji Stałych.  

Radny Pan Marek Różański zaproponował, żeby te dwa wnioski były rozpatrywane na 

jednym wspólnym posiedzeniu Komisji, żeby nie były one rozdzielone. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski powiedział, że te dwa 

wnioski będą rozpatrywane na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos?  

Nikt więcej głosu nie zabrał.  

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad wnioskiem Radnej Pani Marty Kacperskiej  o przekazanie pisma na wspólne 

posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy. 

 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.                 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Pismo zostanie przekazane na wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy. 

Obydwa pisma zostaną rozpatrzone na najbliższym wspólnym posiedzeniu Komisji.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że           

w ubiegłym miesiącu zostało wystosowane pismo do Starosty Powiatu Sierpeckiego   

w kwestii naprawy nawierzchni drogi powiatowej relacji Malanowo Stare-Choczeń  

/pismo w załączeniu/.  

W dniu 17 lutego wpłynęła odpowiedź z Zarządu Powiatu Sierpeckiego /pismo           

w załączeniu/. 

 

- Wójt Gminy Mochowo przekazał sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli początkujących mianowanych i dyplomowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę za 2024 rok, szczegółowo ze sprawozdaniem można 

zapoznać się w biurze Rady Gminy Mochowo.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że 

wpłynęło zawiadomienie z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o badaniu 

nadzorczym Uchwały Nr 67.XII.2025 Rady Gminy Mochowo z dnia 30.01.2025r        

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 

Mochowo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, iż jeśli 

ktoś chce się zapoznać z pełną treścią wyżej wymienionych pism zapraszam do biura 

rady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś              

z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Głos zabrała Radna Pani Marta Kacperska która zapytała, ostatnio została zakupiona 

koparko-ładowarka, czy jest możliwość wykorzystywania tej maszyny na terenie wsi 

do równania dróg, jeżeli tak to bym prosiła, żeby była wykorzystana na Adamowie, 

Gozdach i Kapuśnikach do porównania dróg. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Pana Sekretarza 

Gminy Mochowo o odpowiedź na to pytanie.  

Sekretarz Gminy Mochowo Pan Dariusz Lazarowski odpowiedział, że ta koparka 

powinna służyć mieszkańcom i jeżeli będzie możliwość wykonania prac koparką, to 

myślę, że jak najbardziej tak. Przekażę Kierownikowi Referatu Gospodarki 

Komunalnej na stanowisko, że takie są potrzeby. Poproszę o skontaktowanie się           

z Panią Radną Kierownika, aby ustalić zakres prac. 

 

Następnie głos zabrał Radny Pan Tomasz Gruczyk, chciałem się zwrócić z zapytaniem 

do Pana Sekretarza zarazem członka Zarządu Powiatu Sierpeckiego, kiedy jest 

przewidywany termin oddania mostu w Malanowie Starym. 

Pan Sekretarz odpowiedział, w dniu wczorajszym na Komisji Infrastruktury, 

rozmawialiśmy na ten temat. Wszystko wskazuje na to, że termin oddania mostu 

planowany na 31 maja będzie skrócony, być może będzie to na koniec marca, a jeżeli 

nie koniec marca to początek kwietnia. Takie są plany. Ten beton, który został wylany 

musi przejść proces technologiczny 29 dni dojrzewania, następnie będzie wylany 

asfalt i mimo, że ten termin te prace nie będą porządkowe zrealizowane, termin 

przywrócenia ruchu na tej drodze, będzie po prostu czasowe dopuszczenie do ruchu. 

 

Radny Pan Marek Różański powiedział, że ma pytanie nawiązujące do Pani Marty 

Kacperskiej, jeżeli chodzi o równanie dróg, czy jest wiadomo odnośnie równiarek,  

kiedy będą puszczone i jaka firma wygrała przetarg i odnośnie nawożenia na drogi 

mam to pytanie nie wiem do Zastępcy Pana Wójta lub Pani Skarbnik?   

Pani Skarbnik poinformowała, że zostanie to pytanie przekazane do Kierownika 

Referatu Gospodarki Komunalnej i odpowie na to pytanie. 

 

Radny Pan Marek Różański zapytał, kiedy można spodziewać się tej odpowiedzi? 

Jeżeli jest możemy go poprosić?  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski ogłosił 5 minut przerwy, 

poprosimy Pana Kierownika tutaj.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wznowił obrady XIII 

Sesji po ogłoszonej przerwie.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych nadal obecnych na Sesji jest 15 

Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Radnego Pana 

Marka Różańskiego jeszcze raz o zadanie pytania.  

Radny Pan Marek Różański zapytał, Panie Kierowniku poruszony tutaj był temat 

przez Radną Panią Martę Kacperską o równanie dróg i z mojej strony padło takie 

pytanie, czy coś wiemy, kiedy równiarka wyjedzie w teren, jaka firma wygrała 

przetarg równania naszych dróg i co w związku z  nawożeniem na drogi gruntowe. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Sławomir Olejniczak odpowiada 
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dziękuję bardzo za pytanie, więc tak rozpoznania cenowego na równiarkę nie 

robiliśmy na razie, a takie wszelkie potrzeby to zabezpieczamy własnym sprzętem, 

czyli koparką. W przypadku jeśli naprawdę będzie dużo zgłoszeń wtedy wynajmiemy 

tą dużą równiarkę. Na razie dobrze się sprawdza ta koparka którą mamy i te bieżące 

sprawy załatwiamy.  

Radny Pan Marek Różański zapytał, czyli rozumiem, że na chwilę obecną nie 

podchodzimy do przetargu, nie mamy równiarki umówionej, która będzie równała 

tylko będziemy równać koparką, tak?  

Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Sławomir Olejniczak odpowiedział,  

na razie tak.  

Radny Pan Marek Różański zapytał, a co z posypką na drogi?  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Sławomir Olejniczak odpowiedział, 

że w chwili obecnej musimy zebrać zapotrzebowania po to, żeby też zrobić 

rozpoznanie cenowe i wybrać dostawcę.  

Radny Pan Marek Różański powiedział, Panie Kierowniku ale jakie zapotrzebowania, 

wiemy mniej więcej, ile co roku było zakupywanej nawózki. Mamy już marzec, my 

nie wiemy nic zanim zrobicie rozpoznania i przystąpicie do przetargu będzie to już 

może po prostu czerwiec albo i później.  

Zastępca Wójta Pani Jolanta Kacprowicz zabrała głos i powiedziała, że chciałabym 

poinformować, że do tej pory nie było żadnych zgłoszeń przez Państwa Radnych jeśli 

chodzi o naprawy i remonty dróg. Dotychczas te remonty robimy we własnym 

zakresie. Mamy zwieziony materiał i jest to z dróg Panie Sławku to chodzi o tą ziemię. 

Wykorzystywana jest ta ziemia? Tak z drogi powiatowej, z podbudowy drogi 

powiatowej w kierunku Ligowa. Na bieżąco robimy te drogi, remontujemy.  

Radna Pani Marta Kacperska powiedziała, że pamięta, że we wrześniu otrzymaliśmy 

informację, żeby zgłaszać drogi do remontu i wszystko jest napisane, każdy Radny 

zgłosił potrzeby na swoim terenie, gdzie mają być nawożone, remontowane                   

i utwardzane, czy asfaltowe także. 

Głos zabrał Radny Pan Marek Różański zapytał, Panie Kierowniku doskonale Pan 

wie, że kilka razy w roku te drogi były nawożone w mniejszej, czy większej ilości to 

trafiało po 2 - 3 auta i te drogi w jakiś sposób były remontowane ciągowo, czy 

kawałkami, a teraz co na chwilę obecną nie będzie tak samo jak i równiarka tak              

i posypka nie jest przewidziana na rok 2025.  

Głos zabrał Sołtys Sołectwa Grabówiec Pan Mirosław Śliwiński i zapytał, czy jest 

przewidziane coś na drodze od Kokoszczyna do Ligowa, miała być robiona droga 

wylana  i dwa mosty robione na 2025 rok. Starosta Sierpca obiecał, że w tym roku 

będzie to robione. Tam jest droga powiatowa.  

Głos zabrał Sekretarz Gminy Mochowo Pan Dariusz Lazarowski i odpowiedział, że 

jeśli chodzi o tą sprawę dopytam szczegółowo jaki jest harmonogram prac i udzielę 

Panu odpowiedzi niezwłocznie.  

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Sławomir Olejniczak       

i uzupełnił tu trochę pytanie Pana Mirka, z tego co jest mi znane, remont przepustów 

w Kokoszczynie lat wcześniejszych jeden ten najbardziej problemowy i największy tj. 

w planach do przebudowy na ten rok i to chyba mamy 50 na 50 z tego zadania.  

Radny Pan Marek Różański zapytał, w związku z tym odnośnie tej posypki i równiarki 

proponowałbym by wysłać pisma i informację sołtysom, żeby oni wiedzieli, że mają 
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zgłaszać, że nie będzie równiarki, która będzie docelowo chodziła po wszystkich 

drogach, jak do tej pory, tylko mają zgłaszać, tylko te drogi które wymagają jakiegoś 

odcinkowego równania  lub odcinkowego nawożenia. Tak jak Pani Marta Kacperska 

powiedziała my te pisma składaliśmy, wie Pan Panie Przewodniczący o tym doskonale 

i prosiłbym, żeby sołtysi też o tym byli poinformowani, bo ja uważam, że oni o tym 

nawet nic nie wiedzą, że trzeba coś takiego zgłosić odnośnie równiarki i nawózki dróg.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski dodał, tak doskonale  

pamiętam, że my wszyscy coś takiego składaliśmy także jeżeli będzie Państwa taka 

wola skierujemy informację do wszystkich Państwa sołtysów o wymogach bieżącej 

naprawy dróg.  

Radny Pan Tomasz Gruczyk rozumiem, że w takiej sytuacji która miała miejsce          

w mojej miejscowości, gdzie jestem Radnym i Urząd Gminy zainterweniował 

porównał tym, sprzętem który posiada i wszyscy są zadowoleni. Odnośnie zgłaszania 

tutaj, co mówiliśmy i poszczególni radni o zgłaszaniu tych dróg do remontu to ja 

uważam, że zgłaszaliśmy te drogi do takiej przebudowy o nawierzchni asfaltowej, 

wnioskowaliśmy o takie drogi chyba, ja tak to zrozumiałem.  

Radna Pani Marta Kacperska dodała, mi się wydaje, że tutaj Pan Radny troszkę się 

pomylił, bo zgłaszaliśmy czy do równania, rozmawiałam z pracownikiem gminy           

i wyszczególniłam jakie są potrzeby na nawózkę, jak drogi wyglądają, czy są 

utwardzone, czy pod budowę i gdzie są miękkie i gdzie jest potrzeba nawiezienia. 

Dokładnie to opisałam każdą poszczególną drogę razem z numerem działki.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski dodał, że przychyla się do 

wypowiedzi Radnego Pana Tomasza Gruczyk w moim rejonie tak samo też były 

wykonywane prace na trudnym terenie ponad zjazdem przy użyciu tego sprzętu, 

obecnej koparki i naprawdę na chwilę obecną przyniosło to efekty, zobaczymy czy tak 

będzie w dłuższej mecie z warunkami atmosferycznymi, ale akurat ten sprzęt na tym 

terenie się sprawdza. 

Radny Pan Marek Różański powiedział, dlatego tutaj uważam, że powinni być 

poinformowani sołtysi o tym, że równiarki nie będzie. Możemy równać, ale po prostu 

naszą koparką i będzie sprawa załatwiona. Nie będą wszyscy czekać za równiarką. Do 

tej pory wszyscy czekają za równiarką i liczą, że ta równiarka będzie tylko nie wiedzą 

kiedy.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odpowiedział, rozumiem 

wobec tego przygotujemy w formie pisemnej taką informację dla Państwa sołtysów, 

która zostanie przesłana do poszczególnych sołectw.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś              

z Państwa chciałby zabrać jeszcze głos?  

Radny Pan Tomasz Gruczyk  powiedział, że uważa, że trzeba zgłaszać, a czym będzie 

to robione to są już pracownicy Urzędu Gminy i podejmują decyzję. 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Dariusz Lazarowski, który powiedział, że ma  przed 

sobą harmonogram prac na drogach powiatowych, chodzi o remonty tj. bardzo 

obszerny materiał, z tego materiału pozwolę sobie wybrać wszystkie te zagadnienia, 

które dotyczą Gminy Mochowo i Państwu Radnym  na adres e- mail prześlę, to są 

zarówno prace remonty cząstkowe, profilowanie dróg, ale również oznakowanie 

poziome. Mamy tu zaplanowane w drogach powiatowych Ligowo usuwanie drzew       
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i krzewów, tutaj też jest kilka dróg na terenie Gminy Mochowo to są drogi: Mochowo- 

Ligowo, Dobaczewo - Ligowo, Malanowo Stare granice powiatu, Ligowo- 

Kokoszczyn, Mochowo granice powiatu głównie tu są te topole, które są już w takim 

kiepskim stanie. Pozwolicie Państwo, że ja przygotuję taki materiał i prześlę Państwu 

do wiadomości.   

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś              

z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos?  

Radna Pani Hanna Ciemiecka zapytała, korzystając z tego, że mamy Pana Kierownika 

chciałam zapytać, czy przy tych szosach gminnych ubytki dziur, są teraz po zimie 

powybijane i czy myślicie o naprawach?  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Sławomir Olejniczak odpowiedział,  

tak myślimy, będą naprawione.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś               

z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos.  

Nikt więcej głosu nie zabrał.  

 

Ad.15 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował za przybycie 

oraz uczestnictwo w obradach XIII Sesji Rady Gminy Mochowo i zamknął obrady 

XIII Sesji Rady Gminy Mochowo.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

 

 

…....................                                                                              …...................... 


